



香港棍網球總會有限公司

HONG KONG LACROSSE ASSOCIATION LIMITED

Unit B, 16/F, North Point Industrial Building, 499 King's Road, Hong Kong
Tel: 852-2114 3401 Fax: 852-3747 8599 Email: info@hklax.org Website: www.hklax.org

香港棍網球總會屬會會員申請

凡是把棍網球運動作為它們活動之一的香港本地的球會或體育組織，且其宗旨理念與香港棍網球總會相符或一致，並符合本會屬會之要求，均可申請成為屬會會員。

每一間此類球會或體育組織，其負責人於提交申請前，必須成為香港棍網球總會之會員，方可提出申請。

負責人需經本會官方網站提出申請，以及繳交五百元年費(若申請書被拒絕，會費應全部發還申請人)，並填妥申請表，連同下列資料一併遞交：

1. 社團註冊/商業登記/註冊教育機構證明副本
2. 球會簡介、會務往績(如適用)及發展資料 (背景、歷史、經常活動……等)

入會及成為屬會會員的基本要求：

- ✓ 已根據《社團條例》或《公司條例》註冊或註冊教育機構
- ✓ 已設立有效的委員會架構
- ✓ 積極參與或願意積極參與總會活動
- ✓ 接受總會監管
- ✓ 會藉批准與否，香港棍網球總會擁有最終決定權
- ✓ 成為本會屬會會員後，必需遵守本會規則。本會絕不容許任何非法及不道德的行為。經本會董事會通過，總會有權即時取消其會藉，同時會在本會網頁上刊登和通知各相關的合作伙伴
- ✓ 屬會會員有責任更新所屬會方資料(如有變動)。

為推動屬會會員的發展，本會為屬會會員提供以下的技術支援和資助：

1. 協助租借場地舉辦相關活動；
2. 宣傳相關活動；
3. 適時舉辦比賽供屬會會員參與；
4. 就管理和舉辦棍網球活動提供技術支援和意見；
5. 推薦負責人及相關人士就體育會的管理和有關體育項目的技術事宜，參與由認可機構工作坊和研討會；
6. 推薦及支援屬會會員申請所有合資格的政府或非牟利機構資助計劃

處理入會申請程序：

1. 本會收到經官方網站遞交且資料齊備的申請表後，將盡快處理並直接通知負責人結果。
2. 資料不全者，將電話通知申請者，直至申請者提供完整資料再作審批。

有關屬會會員申請查詢聯絡人: 麥先生 kmak@hklax.org



香港棍網球總會有限公司

HONG KONG LACROSSE ASSOCIATION LIMITED

Unit B, 16/F, North Point Industrial Building, 499 King's Road, Hong Kong
Tel: 852-2114 3401 Fax: 852-3747 8599 Email: info@hklax.org Website: www.hklax.org

Hong Kong Lacrosse Association Limited Club Membership Application

For all the local sports clubs or organization which have lacrosse as one of their activities and which has the same objectives of the Hong Kong Lacrosse Association(HKLA), and which is willing to bind itself to observe rules of the HKLA, can become a Club Member.

Managers of each of the clubs or organization of such type, must become a member of HKLA, before applying for the Club membership for the club or organization.

Managers must apply through the HKLA official website, with an annual fee of \$500, and submit the application form, together with the following information:

1. Copy Certificate of Registered Organizations / Business Registration /Registered Educational Institute
2. Club profiles, past activities (if applicable) and development data (background, history, normal activities.... etc)

Basic requirements for admission as a club member:

- ✓ Has registered in compliance with the “Societies Ordinance” or “Companies Ordinance” or is a registered educational institute
- ✓ Has a valid organizational structure
- ✓ Has been and/or willing to be actively participating HKLA activities
- ✓ Accepted to be supervised by HKLA
- ✓ HKLA possesses the final decision right to approve the membership application.
- ✓ Once it becomes a club member, it must be in compliance with the rules and regulation of HKLA. HKLA shall not tolerate any illegal or unethical behavior. Having endorsed by the board of directors, HKLA has the right to terminate its membership with immediate effect and will be posted at HKLA website and the relevant partnerships shall also be notified.
- ✓ Affiliated member has the responsibility to update its club data (if for any changes).

Support

To promote the development of Club Members, the following technical and financial support will be provided:

1. Assist in field/facility booking for organizing events/activities;
2. Promote the events/activities;
3. Organize tournaments/competition for club members;
4. technical support and advice regarding the management of the Club and the organization of lacrosse programmes;
5. recommend club manager or representative to workshops and seminars on the management of sports clubs and technical aspects of the respective sport
6. recommend and support club members for all qualified gov't / NGO subvention, funding scheme



香港棍網球總會有限公司

HONG KONG LACROSSE ASSOCIATION LIMITED

Unit B, 16/F, North Point Industrial Building, 499 King's Road, Hong Kong
Tel: 852-2114 3401 Fax: 852-3747 8599 Email: info@hklax.org Website: www.hklax.org

Membership Application Procedure

1. HKLA, upon receipt of the application form with full details through the HKLA website, will consider the application and reply to the Club Manger directly
2. HKLA will notify applicant with incomplete details. Until applicant provides complete details, application will then be considered.

Enquiry for club membership application: Mr Kelvin Mak kmak@hklax.org